
Rondvraag cie Samenleving 14-01-20 
 
Fracties: PvdA, SP 
Onderwerp: Kinderboerderij  
 
 
In de commissie Samenleving werd afgelopen november ingesproken door het bestuur van 
de kinderboerderij. Er werd onder andere aangegeven dat het bestuur graag betrokken zou 
worden in de werkgroep rondom de toekomst en inrichting van de NME. De fracties van de 
PvdA en SP vinden dit een logisch verzoek, ook met het oog op de business case ‘voor de 
realisatie van een eigentijdse en toekomstbestendige kinderboerderij, mede in relatie tot de 
(overige) NME voorzieningen in Zevenaar en de Liemers’ van een paar jaar geleden, maar 
zeker ook als we kijken naar de ambities van participatie.  
Graag zouden wij van andere fracties vernemen hoe zij tegenover gevraagde deelname aan 
de werkgroep door (een afvaardiging van) het bestuur van de kinderboerderij staan. De 
fracties van SP en PvdA overwegen een motie vreemd aan de orde van de dag hieromtrent. 
 


